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Protokół 
z posiedzenia Komisji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka ds. Oświaty, Kultury, 
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
z dnia 29 sierpnia 2022r.  
pod przewodnictwem p. Waldemara Pałysa – Przewodniczącego Komisji 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 29 sierpnia 2022r. udział wzięło 7 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość. (Liczba obecności dołączona do protokołu). 

Spoza komisji udział w posiedzeniu wzięli: 
1. Skarbnik Miasta - p. Anna Wilczyńska. 
2. Dyrektor Wydziału  Oświaty, Kultury i Integracji Społecznej p. Dorota 
Ambroziak. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu 
z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXXVIII sesję Rady Miasta. 
3. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 
4. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. 
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił proponowany porządek 
obrad, który został przyjęty bez uwag. Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 
również został przyjęty bez uwag. 

AD 2 

Podjęcie uchwał: 
a. w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka - 
Porannej Rosy. 

W związku z pytaniami członków Komisji Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 
wyjaśniła, że pisownia proponowanej nazwy ulicy  jest właściwa. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, 0 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b. w sprawie przedłużenia ulicy na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, 0 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 
wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 
objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 
prowadzonych przez Miasto Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, 0 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022r. 



Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał na jakim etapie jest budowa 
nowej szkoły. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że inwestycja została 
rozpoczęta. Zaznaczyła, że Burmistrz Miasta w każdy poniedziałek kontroluje 
postępy w budowie nowej szkoły. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar stwierdził, że Komisja zapoznała się z 
informacjami o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022r. 

Informacja o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys stwierdził, że Komisja przyjęła 

przedstawioną informację o funkcjonowaniu podstawowej opieki zdrowotnej. 

Informacje o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał co było przyczyną że nie 
zostały wykorzystane wszystkie środki przeznaczone na działania związane z 
przeciwdziałaniem  alkoholizmowi. 

Dyrektor Wydziału Oświaty p. Dorota Ambroziak poinformowała, że duża ilość  
wolnych środków jest skutkiem niezrealizowanych wyjazdów, które miały się odbyć w 
ubiegłym roku. 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała czy ilość pracowników w Środowiskowym 
Domy Samopomocy jest wystarczająca czy ich zapotrzebowanie jest większe. 
Zapytała również czy aktualni pracownicy będą mieli przedłużoną umowę o pracę. 

Dyrektor Wydziału Oświaty poinformowała, że na każdego podopiecznego jest 
wyznaczona liczba pracowników. Zaznaczyła, że na ten moment nie jest w stanie 
udzielić informacji o planach dot.  zatrudnienia. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys stwierdził, że Komisja przyjęła 

przedstawioną informację o funkcjonowaniu pomocy społecznej. 

AD 3 

Przewodniczący p. Waldemar Pałys poinformował o dwóch pismach 

kierowanych do Komisji. sprawie nadania nazwy ul. im. Gen. Jasińskiego oraz 

podniesienia stawki podatków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła aktualne stawki podatków 

obowiązujące w Ostrowi Mazowieckiej oraz w sąsiednich miastach. Zaprezentowała 

również propozycje wzrostu stawek podatków od nieruchomości oraz środków 

transportu. 

Przewodniczący p. Waldemar Pałys zapytał czy właściciele firm transportowych 

składają wnioski o pomoc finansową. 
Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że na ten moment nie ma 

żadnych wniosków o dofinansowanie lub o przyznanie ulg podatkowych. Zaznaczyła, 

że w mieście jest mała skala dochodów z tytułu  podatków od firm transportowych. 

Radna p. Anna Krajewska zauważyła, że mieszkańcy Ostrowi Mazowieckiej 

zakładają siedziby firm transportowych na terenie gmin, w których utrzymywanie 

działalności jest tańsze niż w mieście. 

Radna p. Beata Herman zapytała czy przedsiębiorcy, których działalność 

znajduje się na terenie remontowanej drogi ul. Małkińskiej składali wnioski o 

dofinansowanie. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że jeśli już się zdarzają 

wnioski to najczęściej przedsiębiorcy wycofują  złożony wniosek po wezwaniu do 



okazania dochodów. 

Więcej głosów nie było. 

Przewodniczący p. Waldemar Pałys stwierdził, że Komisja zapoznała się  

z pismami. 

AD 4 

Brak głosów w dyskusji. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący 

Waldemar Pałys 

Sporządziła: 

Katarzyna Kowalczyk – Pomoc Administracyjna (stażystka) 


